
Protokoll föreningen Torpet Lugnet 

Styrelsemöte - Torpet Lugnet 

Onsdagen 2024-11-13 


Närvarande: Eva-Charlott Ekesäter (ECE), Ruban Sivanesan (RS), Jens Fagerberg (JF), adj. Christer 
Boije (CB). 
Ej närvarande: Krister Johansson (KJ), adj. Anna Wenström (AW), adj. Leif Forsstedt(LF) adj. Owe 
Eriksson (DE), 
Mötets öppnande 
ECE öppnade mötet och hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat 
1. Godkännande av dagordningen 

Den föreslagna dagordningen godkändes 

2. Val av protokolljusterare 

Christer Boije(CB) till protokolljusterare 

3. Föregående mötesprotokoll 

Föregående protokoll godkändes utan anmärkning. 

4. Kassörens rapport & föreningens ekonomi 

Ekonomin är fortsatt god och inget speciellt hänt enligt ( JF ). Nu har banken bekräftat muntligt per 

telefon med (ECE) att alla dokumenten är godkända. (JF) ska kolla upp om han verkligen fått 


behörighet / att komma in i konton. 

Styrelsen har beslutat att (JF) får gå webbutbildning på bokföringssystemet. Föreningen står för 

kostnaden (Det ungefär 500kr) 

5. Aktiviteter 

Kräftfesten blev lyckad. (DE) och Katja fixade inköp och arrangemang men även (AW) och (ECE) 

inblandade, vilket vållande lite förvirring och dubbelarbete. 

Styrelsens förslag är i framtiden bör rollerna klargöras innan varje aktivitet.( JF) ska diskutera med 

(DE) om hans samarbete med styrelsen. Styrelsen är väldigt tacksam för (DE) och (AW) engagemang. 

Föreningens populäraste fest "Oktoberfesten" blev inte av, pga brist på manpower. Ingen åtog sig att 

arrangera. Det noteras vidare att det är brist på gula ärter. Diskuterades om det finns risk för att 

ärtsoppafesten inte blir av. 

6. 	 Styrelsen diskuterades om uthyrningsansvarig är (KJ) eller någon annan i framtiden / från 

år 2025. 
7. 	 Diskuterades om Norsborgs herrgård som brann nerför 5 år sedan. Stockholm vatten säger 

inte mycket om herrgårdens framtid. (JF) ber styrelsen eller någon att skicka en insändare till 
Mitt i och styrelsen är positiv för det. Förslaget om Ilärkruta" ansågs inte tillfredställande. 
Det rör sig trots allt om byggnaden som givit namn åt hela stadsdelen, och Stockholm Vatten 
lär ha fått ut 10 miljoner i försäkringspengar. 

8. 	 Nästa styrelsemöte den 22 jan 2025. Kl 19, OBS! Ändrat klockslag. (ECE) kallar. 

GOD JUL & GOTT NYTT ÅR önskar Styrelsen 

Vid Protokollet 

Ruban Sivanesan 

Justeras 
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Eva-Charlott Ekesäter Christer Boije / 


